
 
 
 
 
REFERAT  

MØTE I LANGRENNSKOMITEEN 
 

Mandag 28. april 2025 
Idrettens Hus, Lillehammer 
 
 
Til stede:     Torbjørn Broks Pettersen, Elin S. Kjeldsberg, Robert Granseth, Stian Ulberg,  
   Kari Mangset og Frode Sørumshagen  
 

Fra admin:   Ellie Lein               
 

 
 
ØKONOMI 
 

 

Regnskap pr. 31.03.25 
Regnskapet ble gjennomgått. 
 

Det er spart inn noe jf. med budsjett på noen arrangement. Dette gir litt bedre handlingsrom 
for bl.a. samlinger. 
 

 
 
OPPSUMMERING SESONGEN 2024-25 
 

Langrenn 
 

Det var satt opp 26 terminfestede kretsrenn denne vinteren. Dette er to færre enn forrige 
sesong. 
 

• 22 gjennomført 
• 3 avlyst pga. vær- og snøforhold (Øyersprinten, Tessandsprinten og Øverbystafetten) 
• 1 avlyst pga. få påmeldte (Heidalsrennet) 

 

Følgende kretsrenn hadde FIS-status 
• Atomicrennene Lygna desember 
• Arne Rustadstuen Minneløp, Lillehammer, februar 

 



I tillegg ble følgende nasjonale renn arrangert i kretsen 
 

• Beitosprinten november 
• NC Gålå november 
• SC/NC senior/VM-mønstring junior Lillehammer desember 
• NC junior og senior Vind februar (inkl. NM U23 og NM sprint jr) 
• NM junior Lygna mars 
• SC og Nordisk Juniorlandskamp Gålå mars 
• NM del 2 Lillehammer 
• NC junior finaler Skeikampen 
• Hovedlandsrennet Gålå 

 
 
Turrenn 
Det var satt opp 17 terminfestede turrenn + 6 renn tilknyttet Birkenfestivalen, totalt 23 renn. 
Dette er et renn mindre enn forrige sesong. 
 

• 21 gjennomført 
• 5 avlyst pga. vær- og snøforhold  

(Finntjernløpet, Totenåsløpet, Inga Låmi, Mylla Rundt og Jomfruslettfjellet Rundt) 
 

Totale inntekter deltakeravgift fra renn sesongen 2024-25; 
• Langrenn; kr. 351.550    (2023-24: 393.110, 2022-23: 230.888) 
• Turrenn; kr. 378.998   (2023-24: 362.788, 2022.23: 329.555) 

 

Det er ekstra gledelig at deltakertallene for Birken fortsetter å øke. 
 
 
Kretscuper 
Det var satt opp 6 renn i alle kretscuper, med 5 renn som tellende. 
To renn i Sparebank 1 Gudbrandsdal Cup ble avlyst pga. snø- og værforhold. Ettersom det kun 
vær mulig å sette inn 1 erstatningsrenn, ble det totalt 5 renn med 4 tellende i denne cupen. 
 
Statistikk  
 

 



 
 

 
 

 
 
*2021; pga. pandemien ble det arrangert færre renn pga. korona Disse tallene er derfor noe 
misvisende, men er tatt med likevel. 
 
Det har vært en markert nedgang i alle cupene etter pandemien (2020-21)  
Årsaken til dette er nok sammensatt, bl.a. 

• Fødselskullene er mindre 
• Det er flere nå som ikke konkurrerer 
• Folk har blitt mer selektive på bruk av fritid etter pandemien 
• Kretscupene er mindre attraktive for utøverne (eller foreldrene?) 

 

• Tidlig med rennstart kl. 11.00 når det er lang reisevei. 
 

 
Bør vi tenke nytt for å gjøre kretscupene mer attraktive? Hva og hvordan? 
Innspill på møtet; 

• Deltakerpremie også i yngre klasser (U8-U10) for å delta på et visst antall renn, 
gradert etter antall renn man deltar på? 

• Oppfordre klubbene i treningssamarbeid til å lage et sosialt opplegg rundt reise til 
kretscuprenn (eksempel fra Ringebu-Fåvang SK) 

 
Saken følges opp på vårmøtet. 



Kretsmesterskap 2025 
• 25. januar KM sprint F  MjøsSki  109 påmeldte (2024: 124) 
• 26. januar  KM K (fellesstart) MjøsSki   99 påmeldte (2024: 129) 
• 15. februar KM F (enkeltstart  Lillehammer SK 109 påmeldte (2024: 134) 
• 30. mars  KM stafett   Skeikampen    32 påmeldte lag  

 
Årets KM-helg 25-26. januar ble arrangert på Veldre Sag, arrangør: MjøsSki. 
 
KM stafett var opprinnelig tildelt Gjøvik Skiklubb (Øverbystafetten, men denne måtte avlyses 
pga. snøforholdene). Nytt i år er at KM ble arrangert som parstafett.  
 
32 lag stilte til start i KM-klassene. Til sammenligning stilte 29 lag til start med med 3-
mannslag 13-16 år i 2024) Pga. datokollisjon mede NM/NC på Hovden, stilte det få junior- og 
seniorlag. 
 
Evaluering:  
KM-helg: Ønske om å fortsette med felles KM-helg sammen med Hedmark. I 2026 er Oppland 
sin tur, Lillehammer er aktuelt som arrangørsted. 
 

Stafett: Vi fortsetter med parstafett med en kort løype som gås flere ganger 
(‘sprintstafett’).   
 
 
Kong Haralds Ungdomsstafett (KHUS) 
Informasjonen kom altfor sent, men det ble det KHUS også i år. 
Oppland stilte med 2 lag, som endte på hhv. 2. og 14. plass. 
Lagledere var Jon Olaf Bergersen, Lillehammer SK, og Kari Kittelsen, Søre Ål IL. 
 
Evaluering 

• Bra at stafetten var søndag. Ble et mer komprimert opphold med mer innhold som ga 
mer mening, jf. med i fjor da det var mindre innhold over flere dager 

 

• Transport: helt supert 
 

• Løpermøtet ble bare med støttepersonell pga størrelsen på møterom. Men det bidrog 
til at vi kunne kjøre eget møte med lagene og det gir større lagfølelse for oss 

 

• Besøk av landslagsutøver under middag var stas og gjør helga mer spesiell 
 

• Opplegget i Kollen: mer strukturert program enn i fjor 
Alle samles til premieutdelingen var bra 

 

• Vi hadde bra dekning av voksne med akkreditering rundt lagene hele tiden i Kollen 
 

Innspill til forbedringer 
• Informasjon om KHUS må komme ut fra NSF mye tidligere 

• De kunne nok vært litt mer fleksible på skitestingen på lørdag morgen 

• Info om gratisbilletter til familie kunne kommet tidligere, slik at det hadde vært mulig 
å invitere flere til å være tilskuere.  

 



 
Nasjonale renn, evaluering  

• Vind: Har allerede meldt tilbake vedr. distanser for jenteklassene. 
 

• Lygna: Gikk greit, også stafettuttak. En tilbakemelding, men roet seg greit. 
 

• Hovden: Mange frustrerte juniorløpere som føler seg nedprioritert i et NM-
arrangement. Føler at de ikke blir tatt på alvor. Viktig at juniorene ikke nedprioriteres 
når det er fellesrenn junior/senior.  Manglende kommunikasjon om endringer når det er 
krevende snøforhold og endringer. 
 
 

 

SESONGEN 2025-26 

 
LK 2025-26 
 

Valg  
Kari og Elin står ikke på valg. 
 

• Torbjørn går av som LK-leder, valget skjer på Tinget 10. mai 
• Robert går ut, erstatter fra Lillehammer-regionen velges på Vårmøte langrenn 13. mai. 

Kandidater? Dersom Lillehammer SK ikke har noen kandidat, kan det være aktuelt å 
utfordre de andre klubbene i regionen. 

• Frode og Stian har sagt ja til gjenvalg, det har ikke kommet innspill på andre 
kandidater fra deres respektive regioner 
 

 
 
Uttak landslag 2025-26 
 

• Elite 
o Mathilde Skjærdalen Myhrvold, Vind IL 
o Martin L. Nyenget, Lillehammer Skiklub 
o Ansgar Evensen, Vind IL 

 
• Para 

o Endre Lykken, Vind IL 

 
Både junior- og rekruttlandslag er lagt ned pga. den økonomiske situasjonen i NSF Langrenn. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Team Elon Innlandet 
 

Trener;  Karl-Gunnar Skjønsfjell 
 
Utøvere;  Anna Heggen, Harestua IL 
   Mari Nordlunde, Gausdal Skiklubb 
  Marte Mikkelsplass, Bromma IL 
  Johanne Harviken, Strandbygda IL 
  Hedda Bakkemo, Gjøvik Skiklubb 
  Jørgen Schjølberg, Tynset IF 
  Albert Øhlschlägel, Lillehammer Skiklub 
  Sander Teisbekk, Lillehammer Skiklub 
   Kristian Kongsund, Næroset IL 
  Sivert Leander Johansen, Drammens Ballklubb 
 
 
 
Junior 
 

Felles juniorsamlinger Oppland 
Avholdt møte 8. april, med god deltakelse. Det er 2025-26 ca. 35-40 juniorløpere utenfor NTG. 
 
Enighet om en felles foreløpig samlingsplan: 

• 15. juni: Dagsamling Karidalen 
• 12-14. sept: Barmarksamling på Lillehammer, bl.a. med åpent rulleskirenn jr/sr lørdag 
• 14-16. november: Snøsamling på Beitostølen 

 
NTG og alle teamene oppfordres til å legge inn samlingene i sine planer. 

 
Regionalt opplegg 
Det har vært gjennomført et fellesmøte for hele landet. Det er nå innkalt til et regionalt møte 
29. april, for Hedmark, Oppland og Buskerud. Elin følger opp for LK Oppland. 
 

 

 

11-14 år  
Det er ønske om å videreføre dagsamlinger 11-14 år, med en samling i hver region,  
hhv. Hadeland/Lygna, Gjøvik/Toten, Valdres, Lillehammer og Gudbrandsdalen. 
Datoer bør spikres så tidlig som mulig, LK-medlemmene sjekker i sine respektive regioner. 
 
Klarer vi å ha noe klart til vårmøte 13. mai? 
 

• Lygna: Frode, helga etter skolestart? 
• Midt-Gudbrandsdalen: Kari sjekker 
• Gausdal: Ellie sjekker 
• Vind: Ellie sjekker med Janne Østlien 
• Valdres: Snøsamling på Beitostølen (evt. sammen med juniorsamling, 14-16. november) 

Stian følger opp. 



 
 

 
15-16 år 
 

 

Interkretssamling 
Hedmark har hovedansvar i år, de har foreslått 12-14. september. 
Ellie sjekker ledige leiligheter på Mosetertoppen og koordinerer med NTG (rekruttsamling) og 
TEI (trenere) 

 
Snøsamling november/desember 
Evt. med 13-14-åringer? Ta opp på vårmøtet. 
Ellie sjekker 28-30. november med Mosetertoppen. 
 
 
Rulleskirenn  
Ellie tar en runde med tidligere arrangører og sjekker interesser, følges opp på vårmøtet. 
 
 
Rennsøknader 2025-26 
Ellie lager sak på skikretsens hjemmeside, frist 1. september. 
 
 
Sponsoravtaler 

• Sparebank 1 Gudbrandsdal; Avtale 2023-26, ok 
• Sparebank 1 Østlandet; Avtale 2023-25, må reforhandles, Torbjørn følger opp 
• Mosetertoppen; Ok 2025-25, Torbjørn følger opp 

 
 
 
 

KURS OG KOMPETANSE 
 
Trenerkurs 
 

Trener 1 
Er i gang på Gjøvik, venter på avklaring fra NSF Langrenn vedr. nytt opplegg. 
 

 
Ønske om tidtakerkurs i høst, Ellie følger opp. 

 
 
 
 
 
 



KOMMENDE MØTER 
 

 

OSK Langrenn Vårmøte 
… arrangeres på Honne Konferansesenter, Biri, tirsdag 13. mai kl. 18.00. LK møter kl 17.00. 
 
Møteagenda, forslag 
 

Åpning/presentasjon  
Økonomi 
Oppsummering sesongen 2024-25  
… deltakelse kretsrenn/kretscuper 
… KM 
 

Sesongen 2025-26 
• Rulleski sommer/høst 2025 
• Arrangement/ Terminliste/ Rennsøknader 
• Kretscuper 

o til diskusjon: Hvordan løfte statusen?  
• Junior – fellessamlinger og regionsatsning 
• Samlinger 11-14 år og 15-16 år 

o Innlemme 13-14-åringer på snøsamlingen i november? 
 

Handlingsplan 2025-27, tiltak langrenn 
Saker til NSF Vårmøte 
Valg LK 2025-26 
Eventuelt 

 
Ellie forbereder en ppt-presentasjon, legges ut på Teams, hver og en sjekker og evt. redigerer 
sidene som omhandler deres ansvarsområde. 
 
 
NSF Langrenn Vårmøte 
… arrangeres på Gardermoen 13-14. juni.  
Elin stiller for LK, saker til vårmøtet tas opp på vårt møte i forkant. 
 

Ellie sender ut informasjon så snart det kommer noe fra NSF/LK. 
 
 
Høringsrunde Organisasjonsutvalget 
Høringsnotat med tilhørende dokumentasjon er sendt ut til alle i LK. 
Høringen ble diskutert på møtet, Torbjørn melder inn LK sine innspill til kretsstyret, som skal 
sende inn et samlet høringssvar på vegne av skikretsen. 
 
 
Neste LK-møte; 
I forkant av vårmøtet 13. mai på Honne, oppmøte kl. 17.00 
 
Referent Ellie,  
Lillehammer, 28. april 2025 


